
GRUNDEJERFORENINGEN ATBERTSLUND VEST, AFD. 1

Referat af ordinær generalforsamling tirsdag den 28. januar 2025 a Herstedvester Forsamlingshus

Tilstede:42 medlemmer
Referent: Jan Steen Jensen

1. Valg af dirigent
Formanden byder velkommen og foreslår Steen Lyth (P060) som dirigent. Steen blev valgt

og konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt.

2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år

Formanden aflagde beretning. Beretningen kan læses i sin fulde længde på vestl.dk om

kort tid.
Spørgsmål tilformanden: R29, Nabohjælp kommer gerne ud. R98, Der er flere muligheder i

nabohjælp. R100, Nabohjælp er er god ide der kun kan anbefales.

R128, appen hedder: "giv et Prai".

3. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab

Årsregnskabet var sendt ud til alle medlemmer som bilag til indkaldelsen til
generatforsamlingen. Da kassereren er syg, gennemgik Mari-Ann Madsen regnskabet på

kassererens vegne.

Spørgsmål: R104 Hvor stor er den regning der mangler, svaret er + L.000.000 kr.

Årsregnskabet blev herefter godkendt.

4. Forslag fra medlemmer og bestyrelse
a. Trafikdæmpende foranstaltninger på stamvejene - Debat

Generalforsamtingen besluttede, at bestyrelsen går videre til kommunen med et

Ønske om, at der bliver lavet en eller anden form for hastighedsdæmpende

forastaltninger.
b. Ordensregler - Debat

Generalforsamlingen besluttede, at almindelig godt naboskab er vejen frem i stedet

for ordensregler, som vi har svært ved at gøre noget ved. Der skal opfordres tilfolk
husker ikke at larme unødigt.

5. Godkendelse af budget og kontingent for det indeværende år

Da Kassereren er syg, blev budget og kontingentforslag for det nye kontingent- og

regnskabsår fremlagt af Mari-Ann Madsen. Kontingent for perioden O1.11.24 - 31.10.25

foreslås fastsat til 2.000 kr.

Budgettet og kontingent godkendes.



6. Valg af formand (2 år)
Pia Larsen ønskede ikke genvalg. Bestyrelsen foreslår Jan Steen Jensen (R065).

Jan Steen Jensen vælges som formand.

7. Valg af 1 bestyrelsesmedlem (2 år)
Bestyrelsen foreslår Mari-Ann Madsen (P073).

Mari-Ann vælges som medlem for en 2-årig periode.

8. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter (1år)
Bestyrelsen foreslår Line Hougaard (R064) og Tayfun Atik (K022). Herudover stiller Dennis

Olsen (P045) op.
Resultatet blev: Line Hougaard (34 stemmer) og Dennis Olsen (P045, 30 stemmer)vælges

som suppleanter for en 1-årig periode (Tayfun ftk12 stemmer).

9. Valg af 2 revisorer (1 år)
Bestyrelsen foreslår genvalg af Anker Østerlund (H025) og Holger Nielsen (P070).

A. Østerlund og H. Nielsen vælges.

10. Valg af 1 revisorsuppleant (1årl
Bestyrelsen foreslår genvalg af Jørn Lind (R100).

Jørn Lind vælges.

11. Eventuelt
Hvad sker der med legeplads på Grønningen. Der kommer en på Grønningen mellem

Egelundskolen og Vestcenteret. Man kan finde planerne på kommunens hjemmeside.

Der var også et spørgsmål til den planlagte hundelegeplads. Vi håber, at

kommunalpolitikkerne har fået den indsigelsen, vi som bestyrelse har lavet.

Der blev også påpeget et problem med, at der køres på knallert langs Grønningen.
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